
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr XVI/2020

XVI Sesja w dniu 16 marca 2020 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce „Transmisje z obrad”.
Obrady rozpoczęto 16 marca 2020 r. o godz. 09:00, zawieszono o godz. 09:50 tego samego dnia, do dnia 
15 kwietnia 2020 r. do godz. 11:00. Sesja w dniu 15 kwietnia zakończyła się o godzinie 12:43.
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk – Wójt
2. Agnieszka Związek – Sekretarz
3. Grażyna Borycka – Skarbnik
5. Paulina Zujewska – Radca prawny
6. Sołtysi:  Krystyna  Pluta,  Maria Kujawska, Mirosław Zawada, Wojciech Bociąga,  Adrian Soboniak, 
Marta Morawiec, Agnieszka Makles, Konstanty Szczypiór, Barbara Piątek. 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył 
posiedzenie XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane 
i  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Powitał  obecnych  radnych  oraz 
pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 13 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 
przeprowadzenia  ważnych  wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W  związku  z  tym 
przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność sesji. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział,  że chciałby usłyszeć treść wniosku na podstawie, którego sesja 
nadzwyczajna  została  zwołana.  Dodał,  że  w  ostatnim  czasie  bardzo  często  zwoływane  są  sesje 
nadzwyczajne. Nadmienił, że nie wie od kogo wpłynął taki wniosek oraz gdzie się znajduje, w tej chwili. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że sesja została zwołana na wniosek Wójta.
Wiceprzewodniczący  Graj  powiedział,  że  Rada  nie  zapoznała  się  z  wnioskiem  Wójta.  Dodał,  że 
kilkukrotnie zwracał na ten fakt uwagę, lecz bez rezultatu. 
Wójt powiedział,  że 9 marca 2020 r. zwrócił  się z wnioskiem do Przewodniczącego o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej.  Wniosek  podyktowany  był  działaniem  Gminy  jakim  jest  postępowanie  przetargowe 
dotyczące Termomodernizacji budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że Rada nie została zapoznana z wnioskiem.
Wójt odpowiedział, że Prezydium Rady Gminy ma prawo zadać takie pytanie Przewodniczącemu Rady. 
Jednak jest zdziwiony, że wiceprzewodniczący Graj zrobił to dopiero podczas obrad sesji.
Wiceprzewodniczący Graj powiedział,  że Wójt „nie zna sytuacji”,  więc nie powinien zabierać głosu,
w tej sprawie. Wielokrotnie była zwracana uwaga, jednakże bez odzewu. Dodał, że nie może tak dalej 
być,  dlatego postanowił  poruszyć  tą  kwestię publicznie.  Nadmienił,  że „nie mając wniosku sesja jest 
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nieprawomocna”. 
Wójt stwierdził, że wiceprzewodniczący Graj kłamie mówiąc, że sesja jest nieprawomocna. Podkreślił, że 
wniosek został przekazany Przewodniczącemu.
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, aby Wójt nie zarzucał mu kłamstwa.
Wójt powiedział, że wiceprzewodniczący Graj minął się z prawdą sugerując, że takiego wniosku nie ma. 
Wniosek został złożony, w związku, z czym sesja jest prawomocna. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że chciałby usłyszeć treść wniosku.
Wójt powiedział, że wniosek został złożony do Przewodniczącego. Dodał, że nie wie na jakiej podstawie 
wiceprzewodniczący Graj insynuuje, że Przewodniczący Rady nie ma prawa do zwołania sesji.
Wiceprzewodniczący Graj podkreślił, że wniosek powinien zostać odczytany.
Wójt powiedział, że dochował swoich obowiązków odnośnie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji. 
Dodał, że korespondencji jest również wniosek o dodanie do porządku obrad projektów uchwał Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji.
Sołtys Bociąga zapytał, czy „jest jakiś problem w odczytaniu tego wniosku”.
Wójt odpowiedział, że nie.
O godz. 9.11 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 9.14 Przewodniczący wznowił obrady XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben odczytał wniosek.
Radca Zujewska odniosła się do art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym „Na wniosek wójta lub co  
najmniej  1/4  ustawowego składu rady gminy przewodniczący  obowiązany jest  zwołać  sesję  na dzień  
przypadający  wciągu  7dni  od  dnia  złożenia  wniosku.  (...)”.  Dodał,  że  w  związku  z  tym  przepisem 
Przewodniczący  nie  ocenia  wniosku  Wójta  pod  względem  jego  zasadności.  Wójt  ma  takie  prawo,
a obowiązkiem Przewodniczącego jest zwołanie sesji oraz powiadomienie radnych. 
Sołtys  Bociąga nawiązując do wypowiedzi  mec.  Zujewskiej  powiedział,  że wspomniała  ona o planie 
sesji. Zapytał, czy Rada Gminy posiada taki plan.
Wójt  odpowiedział,  że  zgodnie  z  art.  20  ust.  1  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  sesje  zwyczajne 
zwoływane są raz na kwartał. Dodał, że o takim planie mówiła mec. Zujewska.
Sołtys Bociąga powiedział, że w niektórych gminach taki plan jest stosowany.
Radca Zujewska odpowiedziała, że jest to kwestia organizacyjna.
Sołtys Bociąga stwierdził, że może należałoby taki plan stworzyć.
Wójt powiedział, że w Gminie Miedźno od lat takiego planu nie ma.
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  Komisje  Rady  Gminy  mają  ustalone  plany  prac,  a  sesje 
zwoływane są raz na kwartał chyba, że zajdzie potrzeba może być częściej.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zaproponował zmianę w porządku obrad. Miałaby ona polegać na „skróceniu” 
sesji  do  4  najważniejszych  na  dzień  dzisiejszy  punktów.  Zaproponował  porządek  obrad  w  dalszej 
kolejności:

3. Podjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Miedźno.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.
6. Podjęci uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2020-2038.
Wójt  odnosząc  się  do  propozycji  Przewodniczącego  powiedział,  że  konsultowany  był  z  nim  inny 
wniosek. Dodał, że Przewodniczący pytał o możliwość przesunięcia, w porządku obrad dwóch istotnych 
projektów uchwał,  aby zostały  podjęte  na  dzisiejszej  sesji.  Uważa,  że  wszystkie  projekty uchwał  są 
ważne. Nadmienił, że może wyrazić zgodę na zmianę kolejności w porządku obrad, ale nie wyraża zgody 
na skreślenie pozostałych punktów. Tak zrozumiał wniosek Przewodniczącego.
Przewodniczący Bęben powiedział, że nie miał na myśli skreślenia reszty punktów w porządku obrad. 
Dodał, że zostałaby ogłoszona przerwa do dnia 15 kwietnia 2020 roku do godz. 9.00. Odczytał § 27 ust. 1 
uchwały nr 106/XIV/2020 z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miedźno, który 
brzmi: „Sesja odbywa się na jednym posiedzeniu. Jednakże na wniosek radnego, przewodniczący rady  
może postanowić o przerwaniu sesji i kontynuowaniu obrad w innym wyznaczonym terminie na kolejnym  
posiedzeniu tej samej sesji.” 
Wiceprzewodniczący Graj wyrażając zdanie powiedział, że wniosek ten jest zasadny. 



Sołtys Bociąga zaproponował, aby obrady zostały wznowione o godz. 14.00, a nie 9.00.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  powiedziała,  że  większości  radnym wczesna  godzina  dezorganizuje 
czas pracy.
Wójt powiedział,  że jeżeli wznowienie obrad rozpocznie się o 14.00 zakończy o 18.00 to pracownicy 
Biura Rady będą mieli nadgodziny. Dodał, że na taką „niedogodność czasową”, radni mają przyznawaną 
dietę, w razie konieczności skorzystania z urlopu. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  powiedziała,  że  zazwyczaj  sesje  rozpoczynały  się  w  późniejszych 
godzinach.
Radca  Zujewska  zwróciła  uwagę  co  do  porządku  obrad,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie 
Gminy Miedźno w 2020 roku również powinien zostać podjęty na dzisiejszym posiedzeniu. Rada Gminy 
ma obowiązek uchwalenia tego projektu uchwały do 31 marca.
Sołtys  Bociąga powiedział,  że o takich  projektach uchwał nie  jest  wiadomo od kilku dni tylko  dużo 
wcześniej.
Wójt wyjaśnił, że terminowość do momentu złożenia wniosku o zwołanie sesji, została dotrzymana. 
Przewodniczący Bęben zapytał, kto jest „za”, aby sesja została skrócona.
Wójt podkreślił, że nie wyraził zgody na usunięcie jakiegokolwiek punktu w porządku obrad. Dodał, że 
Przewodniczący cały czas używa sformułowania, które wskazuje na skrócenie sesji, na co nie wyraża 
zgody.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany w porządku obrad.
Radni jednogłośnie zapytali na czym polegać ma zmiana porządku obrad.
Wójt wyjaśnił,  że wniosek Przewodniczącego dotyczy zmiany kolejności punktów w porządku obrad. 
Natomiast drugim wnioskiem jest rozbicie dzisiejszej sesja na dwa posiedzenia.
Przedstawił porządek obrad, który zostałby opracowany na dzisiejszej sesji:

3. Podjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Miedźno.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno w 2020 roku.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.
7. Podjęci uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2020-2038.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek z porządkiem obrad, który odczytał.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiana porządku obrad - wniosek Przewodniczącego. 
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zdzisław Bęben, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór, Waldemar 
Wosiński
PRZECIW (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Elżbieta Makles, Czesław Trzepizur
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Wniosek został przyjęty.
O godz. 9.24 Przewodniczący Bęben ogłosił przerwę.
O godz. 9.27 Przewodniczący wznowił posiedzenie XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad . 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (11)



Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Waldemar  Wosiński, 
Mirosław Zielonka
PRZECIW (2)
Zbigniew Ciesielski, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz odczytała porządek obrad po zmianie.

3. Podjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie protokołu z XV Sesji Rady Gminy Miedźno.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno w 2020 roku.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.
7. Podjęci uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2020-2038.

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XIV sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół z XIV sesji Rady Gminy Miedźno pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Protokół z XIV sesji Rady Gminy Miedźno został przyjęty.

4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XV sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół z XV sesji Rady Gminy Miedźno pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Protokół z XV sesji Rady Gminy Miedźno został przyjęty.

5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno w 2020 roku.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedźno w 2020 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 124/XVI/2020.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 125/XVI/2020.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 
2020-2038.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 2020-
2038.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 126/XVI/2020.
Przewodniczący Bęben ogłosił przerwę w obradach do 15 kwietnia 2020 r. do godz. 11.00.

Przewodniczący Bęben wznowił  obrady XVI Nadzwyczajnej  Sesji  Rady Gminy Miedźno w dniu 15 
kwietnia  2020  r.  o  godz.  11.00.  Powiedział,  że  po  raz  pierwszy  w  historii  Gminy,  część  radnych 
uczestniczy w obradach, w formie zdalnej. Dodał, że podjął taką decyzję ze względu na bezpieczeństwo 
Radych oraz pozostałych uczestników biorących udział w sesji. Nadmienił, że wyjątkowo w obradach nie 
będą uczestniczyć sołtysi. Poinformował, że obrady są nagrywane i transmitowane w serwisie esesja.tv. 
Powitał wszystkich zgromadzonych zarówno na sali obrad jak i zdalnie oraz osoby oglądające transmisję.  
Przedstawił  procedurę  sprawnego  przeprowadzenia  obrad.  Następnie  poprosił  wszystkich  radnych
o wybranie przycisku  kworum. Na sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 



przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał.
Wójt  zgłosił  wniosek o zmianę  porządku obrad poprzez dodanie projektu uchwały w sprawie  zmian
w budżecie gminy na 2020 rok. Dodał, że byłby to punkt 8.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek Wójta. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Wójta o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie w pkt 8 projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2020 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Wniosek został przyjęty.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.
Skarbnik Borycka omówiła projekt uchwały.
W trakcie omawiania projektu uchwały o godz. 11.20 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 11.30 Przewodniczący wznowił obrady XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Skarbnik Borycka kontynuowała omawianie projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 127/XVI/2020.

9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Miedźnie.
Kierownik Radzioch omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 128/XVI/2020.

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w  Miedźnie  do  prowadzenia  postępowania  w  sprawie  świadczeń  materialnych  o  charakterze 



socjalnym dla uczniów.
Kierownik Radzioch omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Miedźnie do prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń materialnych o charakterze socjalnym 
dla uczniów. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 129/XVI/2020.

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miedźno.
Kierownik Radzioch omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 130/XVI/2020.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.
Inspektor Zyśk omówił projekt uchwały.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 131/XVI/2020.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Miedźno.
Wójt omówił projekt uchwały.
Przewodnicząca  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  Ewelina  Stobiecka  oraz 



Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Rozwoju  Wsi  i  Rolnictwa  Konrad  Puchała,  przedstawili 
stanowisko  w  powyższej  sprawie.  Na  posiedzeniach  Komisji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany 
negatywnie.
Wójt podziękował za przedstawienie  stanowisk.  Dodał  jednak, że decyzja podjęta  przez radnych jest 
oznaką niekonsekwencji głosowania nad budżetem Gminy na 2020 rok. Został on podjęty jednogłośnie. 
W budżecie,  źródłem dochodów własnych Gminy była m.in.  sprzedaż działek zawartych w projekcie 
uchwały. Zwrócił uwagę, że po wielu rozmowach mieszkańcami ich zdanie co do sprzedaży działek było 
zupełnie inne. Mieszkańcy wyrazili zgodę na ich sprzedaż. Dodał, że ważną kwestią jest również to, że
w związku ze zmieniającą się sytuacją ekonomiczną, Gmina może nie być w stanie przyjąć darowizny od 
wspólnoty gruntowej wsi Ostrowy nad Okszą.  Warunkiem jest przeznaczenie jej  na cele  rekreacyjne. 
Jeżeli jednak Gmina nie zdobędzie pieniędzy, to najprawdopodobniej nie będzie stanie przyjąć darowizny 
zagospodarować jej właśnie w taki sposób.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (2)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb
PRZECIW (9)
Anna Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad 
Puchała, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Projekt uchwały nie został przyjęty.

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Waldemar Wosiński omówił projekt uchwały oraz 
odczytał skargę.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (11)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata Grzyb,  Konrad Puchała,  Ewelina 
Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław  Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak, 
Waldemar Wosiński
PRZECIW (1)
Dorota Miśkiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Zbigniew Graj, Elżbieta Makles
NIEOBECNI (1)
Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 132/XVI/2020.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Miedźno 
przeprowadzenia kontroli.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  poprosiła  o  zmianę  głosu  w  głosowaniu  nad  projektem  uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.
Radca Zujewska powiedziała, że po oddaniu głosu nie ma możliwości reasumpcji głosowania. 



Przewodniczący Bęben poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  o  omówienie 
projektu uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  omówił  projekt  uchwały  oraz  odczytał  pismo 
skierowane przez wnioskującego. 
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  podejmując  ten  projekt  uchwały  Rada  daje  „pole  do  popisu” 
osobie, która to pismo skierowała do Urzędu Gminy. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że „takie postawienie sprawy jest błędne”. Do tej pory Rada nie 
otrzymała żadnych informacji od Wójta w tej sprawie. Radni nie mogą udzielić konkretnych odpowiedzi 
mieszkańcom,  którzy  zadają  pytania  w  tej  kwestii.  Wyrażając  opinię  powiedział,  że  zasadnym  jest 
podjęcie niniejszego projektu uchwały i przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli. Dodał, że
z informacji, które otrzymuje wynika, że sprawa ta została skierowana do „organów śledczych”.
Wójt powiedział, że złe nastawienia oraz ambicja wnioskującego jest główną przyczyną wpływających 
tego typu  pism do Urzędu.  Dodał,  że  nie  może zgodzić się  z  tym,  że radni  nie  mogli  porozmawiać
z  nim w tej  kwestii.  Zwrócił  uwagę,  że  radnym  przysługuje  możliwość  składania  interpelacji.  Nikt
jednak nie zwrócił się z takim pismem z prośbą o wyjaśnienia. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  zapytała,  czy  sprawa ta  została  skierowana  do organów śledczych. 
Dodała, że z jej wiedzy wynika, że wiele jednostek działa,  w taki sam sposób, aby pozyskać mienie.  
Dlatego też wierzy,  że działania  te są legalne.  Mimo to „sprawa budzi wiele wątpliwości”.  Poprosiła 
Wójta o wyjaśnienia w tej sprawie.
Wójt  odpowiedział,  że  jedyną właściwą informacją  znajdującą  się  w artykule,  na który powołuje się 
wnioskujący jest to, że Gmina wystąpiła z wnioskiem o pozyskanie zbędnego i zużytego mienia na rzecz 
OSP Miedźno do kilku służb państwowych. Podkreślił, że jedyną jednostką, która zgłosiła się do Urzędu 
Gminy była OSP Miedźno. 
Wiceprzewodniczący Graj zwrócił uwagę, że Wójt nie odpowiedział na pytanie, czy sprawa ta trafiła do 
organów śledczych.
Wójt odpowiedział, że nie został poinformowany o wszczęciu śledztwa w tej sprawie.
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że Wójt zarzuca niezainteresowanie się sprawą poprzez złożenie 
interpelacji.  Dodał, że sprawa ta ma tak szeroki zakres, że nie wiadomo o co zapytać.  Nadmienił,  że 
posiada  jeden  protokół  zdawczo  –  odbiorczy  dotyczący  motocykli.  Odczytał  zapis  znajdujący  się
w protokole, po czym zapytał, czy OSP jest jednostka organizacyjną Gminy Miedźno. Dodał, że z jego 
wiedzy wynika, że nie jest. Stwierdził, że zasadnym jest, aby Komisja Rewizyjna zajęła się tą sprawą. 
Wójt stwierdził, że teraz już wie dlaczego radny Graj nie wystąpił z pismem o wyjaśnienia w sprawie.  
Dokumenty mógł pozyskać od wnioskującego. Dodał, że jeżeli interesowałaby radnego Graja ta sprawa, 
to mając „szczątkowe dokumenty” mógłby sformułować pytania. Odpowiedź otrzymałby w ciągu 14 dni. 
Stwierdził, że radny Graj czekał do momentu odbycia się sesji, aby pokazać się publicznie. 
Wiceprzewodniczący  Graj  zwrócił  uwagę,  aby  Wójt  liczył  się  ze  słowami.  Dodał,  że  interesuje  go 
wyłącznie to co dzieje się w Gminie. Nadmienił, że wyborcom oraz społeczeństwu należy się szacunek. 
Natomiast Wójt musi na szacunek zapracować. 
Wójt powiedział, że za każde wypowiedziane słowo bierze odpowiedzialność. Stwierdził, że nie naruszył 
godności radnego Graja. Dodał, że podczas wyborów, Komitet Wyboczy, z którego startował radny Graj 
pozwał  go zarzucając czyn,  którego nie  potrafił  określić.  Podkreślił,  że  Komitet  Polskie  Stronnictwo 
Ludowe przegrał sprawę dwa razy. 
Radny Wosiński  powiedział,  że  przeprowadzenie  kontroli  przez  Komisję  Rewizyjną  nie  ma  na  celu 
„wydanie wyroku” na Wójta. Celem kontroli  jest sprawdzenie,  czy cała sprawa była przeprowadzona 
prawidłowo. Dlatego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podjęła taka decyzję.
Wójt powiedział,  że wszystko było  prowadzone zgodnie z  prawem. Dodał,  że  Komisja nie  wskazała 
konkretnego zakresu kontroli. 
Przewodniczący Bęben potwierdził wypowiedź Wójta, że zakres ten nie został jasno określony. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Miedźno  przeprowadzenia 
kontroli. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)



Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Małgorzata 
Szymonik, Waldemar Wosiński
PRZECIW (5)
Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Agnieszka Szczypiór, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Miśkiewicz
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 133/XVI/2020.

16. Wolne wnioski.
Przewodniczący  Bęben  poinformował,  że  w  aplikacji  eSesja  w  zakładce  „Informator”  znajduje  się 
informacja dotycząca oświadczeń majątkowych oraz spis pism wpływających do Biura Rady w okresie 
międzysesyjnym. Poprosił, aby radni zgłaszali się do dyskusji poprzez panel „Dyskusja”.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał na jakim etapie jest Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Miedźnie. 
Wójt  odpowiedział,  że  roboty  budowlane  na  chwilę  obecną  nie  zostały  zakończone,  w  związku
z czym trwa postępowanie przetargowe na roboty uzupełniające. Dodał, że Gmina pod koniec stycznia 
bieżącego roku, wypłaciła depozyt sądowy. Służyć ma to zabezpieczeniu płatności wobec firmy, która 
opuściła budowę bez jej finalizacji. Depozyt ten został złożony w Sądzie Rejonowym w Częstochowie. 
W momencie wystawienia przez firmę poprawnej faktury, zostanie on wypłacony. Jednak gdyby Gmina 
nie otrzymała faktury,  to podstawą do rozliczenia z Urzędem Marszałkowskim, byłoby postanowienie
o depozycie sądowym oraz zapłata za roboty uzupełniające. 
Wiceprzewodniczący Graj nawiązując do obecnej sytuacji jaką jest epidemia koronawirusa, zapytał jak 
wygląda sytuacja w Gminie Miedźno. Zapytał także, czy zostaną przeznaczone jakieś środki z budżetu 
Gminy na walkę z koronawirusem. Podał przykład Gminy Panki, gdzie zostały zakupione maseczki dla 
mieszkańców. Zapytał, czy w Gminie Miedźno również zostaną zastosowane podobne działania.
Wójt odpowiedział, że od momentu kiedy w Polsce ogłoszono stan epidemiologiczny, Gmina Miedźno 
zajęła się zabezpieczaniem miejsc publicznych. Przed świętami Wielkanocnymi rozpoczęto dezynfekcję 
miejsc  publicznych,  która  trwa.  Nawiązują  do  zakupu  maseczek  ochronnych  powiedział,  że  osoby 
znajdujące się w trudnej sytuacji finansowej, będące pod opieką Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Miedźnie uzyskają pomoc od Gminy. Jeżeli chodzi o zakup maseczek ochronnych dla większej liczby 
mieszkańców, Gmina na chwilę obecną nie planowała takich wydatków. Jednak jeżeli pojawi się problem 
z ich zakupem, to Gmina interwencyjnie będzie starała się pomóc mieszkańcom. 
Radna Chudaszek zapytała  jak wygląda sytuacja  z odbiorem odpadów oraz kiedy zostanie ogłoszony 
przetarg.
Wójt odpowiedział, że przetarg został rozstrzygnięty. Odbioru odpadów dokonywać będzie firma Zakład 
Oczyszczania Miasta Zbigniew Strach. Przetarg został ogłoszony na rok. Dodał, że najprawdopodobniej 
na  kolejnej  planowanej  sesji,  będzie  omawiana  stawka  za  odbiór  odpadów.  Kwota  za  kwiecień
i maj pozostaje bez zmian. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.

17. Zakończenie obrad XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady Gminy  Miedźno  Zdzisław 
Bęben zamknął posiedzenie XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 12.43.



Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno
(-) Zdzisław Bęben

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


